
Udvalgsmøde gymnastikudvalget 02/11-2020 
 
Dagsorden: 

Valg af referent og ordstyrer 

1. Orientering fra formanden v/Mette  
a. Gymnastikudvalget – status på ændringer  
b. Bankocenter  
c. Aalborg-netværk (AIG, Vejgaard og Hasseris)  
d. Covid-19, hvor står vi nu 

2. Kort orientering om økonomi 
3. Hvordan går det på holdene 
4. Hjælpeinstruktørkursus 
5. DGI Børnestævne 
6. Landsdelsjuniorhold 
7. Afdelingsmøde 
8. Instruktørmøde 
9. Næste møde 
10. Evt. 

a. Lokalopvisning – er der noget vi skal have styr på nu?  
b. Gateway 
c. Hovedbestyrelse  

Referat: 

Referent: Mette Barrett 

1. Orientering fra formanden 
a. Af personlige årsager har både formand og økonomiansvarlig ønsket at trække sig i utide. 

Da vi har et bredt gymnastikudvalg, har det heldigvis ikke været et problem at overdrage 
opgaverne til andre i udvalget – velkommen til ny formand Mette Holt og økonomiansvarlig 
Christine Kirchhoff Sørensen. 

b. 3 personer har henvendt sig som hjælpere til Bankocenteret – SKØNT! Det er en meget 
vigtig indtægtskilde for klubben. 

c. Der er arrangeret møde med Aalborg Kommune vedr. fordeling af haltider. 
d. Nye restriktioner vedr. voksenholdene er implementeret og har kørt en uge på denne 

måde. Vi har indtil nu ingen smittede gymnaster eller instruktører, men flere af vores 
hjælpeinstruktører bliver pt testet pga smitte på skolen. 

2. Økonomi 
a. Status 

i. Vi har fået en del kompensation for manglende indtægter, så situationen ser 
fornuftig ud. 

• Vi har fået fra Erhvervsstyrelsen, DGI og Aalborg Halvmaraton. 
• Herudover har vi søgt hos DGI refusionsrunde 3, som ikke er afgjort endnu. 

ii. Vi har hævet rejsetilskuddet til Italiensturen, da gymnasterne ikke har samme 
mulighed for selv at tjene penge til turen, som de plejer at have. 



iii. Vi har råd til at afholde hjælpeinstruktørkursus i efteråret 2020, men det kan vi 
sandsynligvis ikke pga Corona. Derfor vil vi gerne hensætte penge til dette til 
foråret 2021. 

iv. Ligeledes har vi brug for at hensætte penge vedr. Landsdelsjuniorholdene til 
stævner og tøj, som først faktureres i foråret 

v. Vi vil også gerne hensætte til Springcenter, hvis muligt. 
b. Budget 2021 er ændret på følgende punkter: 

i. Vi forventer lidt flere gymnaster end i år i forhåbning om at Coronasituationen har 
normaliseret sig.  

ii. Til gengæld forventer vi ikke ret store indtægter fra forårsopvisningen. 
iii. Der er afsat penge til nyt instruktørtøj, da vores nuværende er udgået. 

3. Hvordan går det på holdene 
a. Vi har helt nye instruktører på vores to rytme-hold, som vejledes af Gitte – de klarer det 

generelt godt. 
b. Vores spirer er kommet godt i gang. 
c. Vi snakker om at det er vigtigt at vi som instruktører er direkte og konkrete omkring vores 

forventninger til hjælpeinstruktørerne, så der ikke går ”teenage-værelse” i den. Vi tager 
emnet på dagsordenen på næste møde også. 

4. Hjælpeinstruktørkursus: 
a. Der er behov for et kursus, men vi er presset af forsamlingsforbuddet. Mette H og Mette B 

laver et oplæg til indhold, og så vurderer vi lige hvor presserende det er at afholde kurset. 
Kan man måske lave noget i mindre grupper? Evt. i forlængelse af træningerne. 

5. DGI Børnestævnet bliver sandsynligvis ikke afholdt i 2021. 
6. Landsdelsjuniorhold:  

a. Der er ikke så mange gymnaster som vi håbede – 33 på MiniLDJH og 14 på LDJH. 
b. Til gengæld er begge instruktørteams virkeligt gode. 
c. LDJH kommer til at give underskud i år, men det er regnet ind i vores reviderede budget. 
d. Det er usikkert hvilke stævner/aktiviteter/opvisninger der bliver mulige i foråret 2021. 

7. Afdelingsmøde 17. januar: 
a. Dagsorden ligger i Teams. 
b. Vi skriver til medlemmer og instruktører at de skal sætte kryds i kalenderen og at vi melder 

endeligt ud (i forhold til Corona) ca. 14 dage før. 
8. Instruktørmøde 17. januar afholdes sandsynligvis ikke. Vi forestiller os at holde information om evt. 

opvisning skriftligt eller via Teams. 
9. Næste møde skal være i februar måned – dato fastsættes af de nye udvalg. 
10. Eventuelt: 

a. Vi planlægger ikke lokalopvisning nu, men afventer til sidst på vinteren. 
b. Gateway udvalg. Vi vil gerne have en repræsentant i udvalget som sidder i Gymnastik-

udvalget. Mette H tager det med på formandsmøde næste gang. 
c. Der er valg i hovedbestyrelsen til marts 2021. Formanden og en menig post er på valg. Vi vil 

gerne have et medlem fra gymnastik valgt ind. Og vi vil gerne støtte andre afdelingers 
kandidat til en af posterne, for at sikre en bred sammensætning af hovedbestyrelsen. 
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